
___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXXII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 27 sierpnia 2021 roku 

str.1 

 

Protokół Nr XXXII/21 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 27 sierpnia 2021 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1000 i trwały do godz. 1202. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Przemysław Dybowski 

3. Marek Karolewski 

4. Stanisław Szczepan Kietliński 

5. Agata Koc 

6. Krzysztof Koc 

7. Zygmunt Józef Kosk 

8. Tadeusz Łopaciuk 

9. Antoni Malinowski 

10. Dorota Niemyjska 

11. Maria Jadwiga Radziszewska 

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

 Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu, 

 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście - 

lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego, Radnego Powiatu Wysokomazowieckiego Pana Krzysztofa Pełszyka, Ks. 

Proboszcza Tomasza Tymińskiego, Komendanta Gminnego OSP Pana Marka Klejzerowicza, 

Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Radcę Prawnego 

Przemysława Ślepowrońskiego, dyrektorów gminnych jednostek organizacyjnych oraz 

Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedlowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 13 Radnych i obrady sesji są prawomocne. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w trakcie sesji zaszczyci 

nas jeszcze swoją obecnością Wojewoda Podlaski Pan Bohdan Paszkowski oraz Starosta 

Wysokomazowiecki Pan Bogdan Zieliński.  

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) udzielenia w 2021 roku dotacji na badania konserwatorskie zabytkowego Kościoła pw. 

Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru zabytków, 

3) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązania  

w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji oraz opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Ciechanowiec 

wraz z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko, 

4) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań  

w zakresie rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn. „Promowanie ochrony 

różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”, 

5) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Ciechanowiec 

i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych ulg, 

6) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego, 

7) nawiązania współpracy z Gminą Pińczów, 

8) rozpatrzenia petycji, 

9) przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Ciechanowiec. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku. 

8. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego i sytuacji finansowej szkół podstawowych i przedszkola. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne i wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska 

 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XXXI sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXXI sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania z pracy między sesjami. 
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między sesjami 

poinformował, że oprócz codziennej pracy jaką wykonuje Urząd Miejski w Ciechanowcu  

od ostatniej sesji wykonane zostały następujące zadania:  

- 29 czerwca ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego  

na „Przebudowę drogi gminnej na odcinku Koce-Schaby - Kobusy”, wybrany 

wykonawca nie wpłacił wymaganego zabezpieczenia i nie podpisał umowy. Przetarg 

unieważniono. W sierpniu zostało ogłoszone kolejne postępowanie na tożsamy 

przedmiot zamówienia. 

- 30 czerwca złożono wniosek do Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej na 

przebudowę budynku oświatowego w miejscowości Koce-Schaby ze zmianą funkcji na 

pomieszczenia związane z opieką społeczną pod nazwą „Centrum Opiekuńczo - 

Mieszkalne” wraz z przystosowaniem obiektu dla osób niepełnosprawnych, niezbędną 

infrastrukturą techniczną, wyposażeniem i zagospodarowaniem terenu. Wniosek ten 

uzyskał pozytywną akceptację Wojewody i został skierowany do oceny przez 

Ministerstwo. 

- 5 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie pod nazwą „Przystosowanie 

pomieszczeń higieniczno - sanitarnych na potrzeby osób niepełnosprawnych w budynku 

Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu”. 

- 6 lipca ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego  

na „Zagospodarowanie placu wokół budynku Przedszkola w Ciechanowcu”. 

Najkorzystniejsza oferta przewyższała kwotę, jaką Zamawiający przeznaczył  

na sfinansowanie zamówienia o 76 999,69 zł. Postępowanie zostało unieważnione.  

W sierpniu zostało ogłoszone kolejne postępowanie na tożsamy przedmiot zamówienia, 

w wyniku którego wpłynęła 1 oferta złożona przez firmę Kraina Zieleni Robert 

Liżewski z gminy Wysokie Mazowieckie na kwotę 167 601,96 zł - trwa procedura 

związana z weryfikacją oferty. 

- 7 lipca wszczęto postępowanie na „Budowę elektroenergetycznej sieci kablowej  

do celów oświetlenia drogowego w Ciechanowcu przy ulicy Uszyńskiej”.  

W postępowaniu wpłynęło siedem ofert. Trwa procedura weryfikacji oferty 

najkorzystniejszej złożonej przez firmę INSBUD Sylwia Olszewska z Giełczyna na 

kwotę 111 315 zł. 

- 7 lipca Ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie pod nazwą: „Likwidacja barier 

architektonicznych przy budynku Przedszkola w Ciechanowcu poprzez montaż 

pionowej platformy dla niepełnosprawnych z wymianą nawierzchni ciągów 

komunikacyjnych”. 

- Odbyła się Konferencja „Polski Ład” w Urzędzie Wojewódzkim. 

- 8 lipca Gmina Ciechanowiec podpisała umowy o dofinansowanie ze środków PFRON 

na trzy zadania: „Przystosowanie pomieszczeń higieniczno - sanitarnych na potrzeby 

osób niepełnosprawnych w budynku Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu” w kwocie 15 

037 zł, „Likwidacja barier architektonicznych przy budynku Przedszkola  

w Ciechanowcu poprzez montaż pionowej platformy dla niepełnosprawnych z wymianą 

nawierzchni ciągów komunikacyjnych” w kwocie 42 374 zł, „Likwidacja barier 

architektonicznych w Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu  

w zakresie umożliwienia uczniom i osobom niepełnosprawnym poruszania  

się i komunikowania” w kwocie 150 000 zł. 

- 13 lipca wszczęto postępowanie przetargowe na „Budowę oświetlenia drogowego  

na terenie Gminy Ciechanowiec w miejscowości Wojtkowice-Dady”. W postępowaniu 

wpłynęło siedem ofert. Z wykonawcą, który złożył najkorzystniejszą ofertę firmą 

ADKOP Adam Obrycki z Giełczyna na kwotę 189.420 zł w dniu 25 sierpnia podpisano 

umowę. 
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- 13 lipca ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na „Budowę 

szybu i montaż windy w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu”. Najkorzystniejsza 

oferta przewyższała kwotę, jaką Zamawiający przeznaczył na sfinansowanie 

zamówienia o 136 710 zł. Postępowanie zostało unieważnione ponieważ cena 

najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierzał przeznaczyć 

na sfinansowanie zamówienia. W sierpniu zostało ogłoszone kolejne postępowanie na 

tożsamy przedmiot zamówienia, w wyniku którego wpłynęły 2 oferty 

(najkorzystniejsza oferta została złożona przez Firmę Handlową ARTMED J. 

Sienkiewicz, A. Kęsy Sp. jawna na kwotę 564.235,78 zł - trwa procedura związana  

z weryfikacją ofert. 

- 16 lipca Złożono wnioski do programu „Polski Ład” na dofinasowanie inwestycji: 

Budowa i przebudowa obiektów wodno–kanalizacyjnych w Gminie Ciechanowiec – 8 

500 000 zł i Przebudowa Stadionu Miejskiego i Ośrodka Sportu i Rekreacji nad 

Zalewem w Ciechanowcu – 12 000 000 zł. 

- 25 lipca odbyły się jubileusze 50-lecia pożycia małżeńskiego. 

- 26 lipca w ramach I etapu naboru na „Budowę instalacji do produkcji paliwa z biomasy 

rolnej i leśnej w postaci pelletu” wniosek Gminy Ciechanowiec otrzymał akceptację  

i przeszedł do drugiego etapu negocjacji. Trwają prace nad przygotowaniem kolejnego 

wniosku wraz ze studium wykonalności do II etapu naboru. 

- 26 lipca podpisano umowę na bieżące funkcjonowanie Klubu Senior + w Ciechanowcu. 

Ogólna wartość projektu wynosi 79.370,55 z czego wnioskowana kwota dotacji wynosi 

37.375,55 zł (47,09%) i środki własne 41.995 zł (52,91%). 

- 26 lipca podpisano umowę na remont i wyposażenie Świetlicy Wiejskiej  

w Wojtkowicach Starych na kwotę 200 000 zł. 

- 27 lipca miał miejsce odbiór wozu asenizacyjnego dla PRK FARE. 

- 28 lipca w 78 Rocznicę egzekucji na „Pałatkach” przedstawiciele samorządu oraz 

mieszkańcy gminy Ciechanowiec wzięli udział w uroczystości upamiętniającej  

to wydarzenie. 

- 28 lipca Zarząd Województwa Podlaskiego przyznał Gminie Ciechanowiec 

dofinansowanie w ramach RPO w wysokości 300.699,41 zł na „Rozbudowę  

i modernizację oświetlenia ulicznego na terenie miasta Ciechanowiec” oraz 1 483 000 

zł na realizację zadania pod nazwą: „Montaż instalacji fotowoltaicznych na budynkach 

mieszkalnych na terenie Gminy Ciechanowiec”. W dniu 25 sierpnia podpisano umowy 

na realizację obu zadań. 

- 30 lipca Zarząd Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Białymstoku 

przyznał Gminie Ciechanowiec dotację w ramach zadania „Usuwanie wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Ciechanowiec” w kwocie 27 282,42 zł. Trwa 

procedura wyboru wykonawcy rzeczowej zadania. Dodatkowo Gmina Ciechanowiec 

przeznaczyła 20 000 zł na ten cel ze środków własnych. 

- 30 lipca Prezes Rady Ministrów zatwierdził listę zadań powiatowych i gminnych 

rekomendowanych do dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg na rok 2021 - wniosek Gminy Ciechanowiec uplasował się na 11 pozycji wśród 

32 wniosków gminnych zatwierdzonych do dofinansowania z terenu Województwa 

Podlaskiego. Przyznana kwota wsparcia wynosi 101 600 złotych z przeznaczeniem  

na modernizację 10 przejść dla pieszych. 

- 30 lipca W Ciechanowcu odbyły się uroczystości pogrzebowe żołnierza Armii Krajowej 

kapitana Jerzego Nowickiego ps. „Plastuś”. Licznie zgromadzeni żałobnicy godnie 

pożegnali wspaniałego patriotę, Żołnierza Wyklętego, utalentowanego artystę plastyka. 

- 6 sierpnia odbył się w Ciechanowcu Międzynarodowy Festiwal Folkloru. 

- 7 sierpnia, nawiązując do historii sprzed 47 lat, Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz 

Święcki wraz z Dyrektorem PRK FARE Wojciechem Puchaczewskim, na oficjalne 
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zaproszenie Burmistrza Pińczowa Włodzimierza Baduraka, gościli w Gminie Pińczów. 

Głównym celem wizyty było odnowienie kontaktów. W Pińczowie został podpisany 

List Intencyjny w sprawie współpracy pomiędzy Pińczowem a Ciechanowcem na rzecz 

wymiany informacji i doświadczeń, rozwoju społecznego, promocji oraz współpracy  

w dziedzinie edukacji, kultury, sportu i turystyki. między miastami. 28 sierpnia 

odbędzie się rewizyta delegacji z Pińczowa w Ciechanowcu. 

- 9 sierpnia Ogłoszono nabór kandydatów na stanowisko: Kierownik Klubu „Senior +” 

w Ciechanowcu. Termin składania ofert upłynął 23 sierpnia. Wpłynęła jedna oferta. 

- 10 sierpnia ogłoszono otwarty i konkurencyjny nabór kandydatów na wolne stanowiska 

pracy w jednostce budżetowej „Akademia Odkrywców - Żłobek Miejski”. Poszukiwano 

następujących pracowników: opiekun/ka- liczba etatów: 6, młodszy/a opiekun/ka - 

liczba etatów: 2, woźny/a - liczba etatów: 1, intendent - liczba etatów: ¼, 

pielęgniarz/pielęgniarka - liczba etatów: ¼. Dokumenty aplikacyjne można było składać 

w terminie do 20 sierpnia 2021 r. do godz. 15.30. Wpłynęło 34 podania. W chwili 

obecnej trwają rozmowy rekrutacyjne z kandydatami. 

- 10 sierpnia wszczęto postępowanie przetargowe na „Remont budynku oświatowego  

ze zmianą sposobu użytkowania części budynku na potrzeby utworzenia Klubu Seniora 

w Wojtkowicach Starych”. Termin składania ofert upłynął w dniu 25 sierpnia  

br. Wpłynęła 1 oferta na kwotę 631 048,46 zł Trwa weryfikacja oferty. 

- 12 sierpnia Został rozstrzygnięty konkurs na stanowisko Dyrektora Żłobka.  

Na to stanowisko została wybrana  pani Weronika Olędzka z Ciechanowca. 

- 16 sierpnia zakończył się podstawowy nabór dzieci do żłobka w Ciechanowcu. Komisja 

Rekrutacyjna, w oparciu o kryteria wskazane w statucie Akademii Odkrywców - Żłobka 

Miejskiego w Ciechanowcu rozpatrzyła 49 kart zgłoszenia dziecka, które wpłynęły  

w wyznaczonym terminie rekrutacji. Warunki formalne spełniło 45 dzieci, które zostały 

zakwalifikowane do żłobka. W wyniku zakończenia drugiego etapu naboru przyjęto  

do Akademii Odkrywców - Żłobka Miejskiego w Ciechanowcu 43 dzieci. 

- 16 sierpnia ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie pn.: „Usuwanie wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Ciechanowiec”. Wpłynęła jedna oferta na kwotę 

900 zł za tonę. 

- 17 sierpnia ogłoszono zapytanie ofertowe na wykonanie robót remontowych w budynku 

remizy OSP Koce Basie i w budynku świetlicy wiejskiej w Radziszewie-Sieńczuch. 

- 19 sierpnia Ogłoszono zapytanie ofertowe na Nadzór inwestorski nad realizacją zadania 

„Budowa oświetlenia drogowego na terenie Gminy Ciechanowiec w miejscowości 

Wojtkowice-Dady”. 

- Termin składania ofert upłynął w dniu 25 sierpnia. Żadne oferty nie wpłynęły. 

- 25 sierpnia odbyło się Spotkanie Rady Partnerstwa Ziemia Wysokomazowiecka. 

Spotkanie dotyczyło podjęcia kluczowych decyzji związanych z wyborem projektów 

strategicznych w ramach partnerstwa. 

- 25 sierpnia do Wojewody Podlaskiego złożono wnioski na inwestycje drogowe  

w ramach Rządowego Programu Rozwoju Dróg 

1) Przebudowa drogi gminnej Nr 108851B Ciechanowiec - Tymianki-Adamy. 

2) Przebudowa drogi gminnej Nr 10865B w miejscowości Koce-Schaby.  

3) Przebudowa drogi gminnej Nr 108852B w miejscowości Kozarze (Adamowo).  

4) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Nowodwory (Ciasne).  

5) Przebudowa drogi gminnej nr 108880B na odcinku Przybyszyn - Malec.  

6) Przebudowa drogi gminnej nr 108873B w miejscowości Radziszewo-Króle – Sawczyn. 

7) Przebudowa odcinka drogi gminnej Nr 108870B Radziszewo-Sieńczuch - Czaje-Wólka 

odc I. 
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8)  Przebudowa drogi gminnej Nr 108876B Skórzec - Czarkówka Duża.  

9) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Skórzec.  

10) Przebudowa drogi gminnej ul. Sosnowa - ul. Świerkowa.  

11) Rozbudowa drogi gminnej Nr 108855B w miejscowości Bujenka (Sówka).  

12) Przebudowa odcinka drogi gminnej Nr 108860B Kułaki - Trzaski.  

13) Przebudowa drogi gminnej ul. Czyżewska w Ciechanowcu. 

14) Przebudowa drogi gminnej ul. Wińska nr ewid. 981 w Ciechanowcu. 

15) Przebudowa drogi gminnej na odcinku ul. Ralkowa - Uszyńska w Ciechanowcu. 

16) Przebudowa drogi gminnej na odcinku ul. Ralkowa - Uszyńska w Ciechanowcu. 

17) Budowa drogi gminnej na odcinku ul. Wąska - ul. Sienkiewicza (odcinek boczny). 

18) Budowa, rozbudowa ulicy Wińskiej w Ciechanowcu. 

- 11 września w Ciechanowcu odbędą się dożynki diecezjalne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który zwrócił się do Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego i powiedział „w sprawozdaniu powiedział Pan, że firma wygrywa 

przetarg i teraz zrezygnował wykonawca z wykonania danej drogi, czy umowa z tym 

wykonawcą przewiduje poniesienie konsekwencji dla wykonawcy”. 

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że jeżeli wina 

występuje po stronie wykonawcy to ponosi on konsekwencje w postaci braku zwrotu wadium. 

Należy zauważyć, że wzrost kosztów materiałów nie wynika z winy wykonawcy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać 

głos.  

Głosu nie zabrano. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami  interpelacje nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają w tej chwili interpelacje lub 

zapytania.  

Pytań i interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana powoduje zmniejszenie budżetu  

o 2 721 000,00 zł. Głównie jest to spowodowane tym, że dwa zadania inwestycyjne będą 

realizowane w roku 2022. Są to takie zadania jak instalacja fotowoltaiczna oraz adaptacja 

bioróżnorodności terenu Bugu i Nurca. W porządku obrad dzisiejszej sesji znajduje się projekt 

uchwały upoważniającej Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego do zawarcia umowy 

realizacji tego zadania na rok 2022. Dzieje się tak dlatego, że taki jest po prostu harmonogram 
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robót. W związku z tym zmniejszenie to jest znaczne. Natomiast do budżetu wprowadza się 

169 000,00 zł środków unijnych na wyjazd uczniów i czterech opiekunów Szkoły Podstawowej 

w Łempicach do Grecji. Jest to realizacja projektu pn. „Ponadnarodowa mobilność uczniów”. 

Wprowadza się do budżetu kwotę w wysokości ponad 18 000,00 zł. Są to środki Narodowego 

i Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na usuwanie azbestu z pokryć dachowych. 

W budżecie od początku zabezpieczone były środki gminy w wysokości 20 000,00 zł. 

Wprowadza się 101 000,00 zł jako środki budżetu państwa, ponieważ gmina Ciechanowiec 

otrzymała dofinansowanie na budowę bezpiecznych przejść w mieście. Będzie to 10 przejść na 

terenie miasta i w tym celu również zostały zabezpieczone środki własne gminy w wysokości 

29 000,00 zł. W ramach przeniesień między działami, rozdziałami i paragrafami zabezpieczone 

zostały środki własne gminy w wysokości 30 000,00 zł na dofinansowanie przeprowadzenia 

badań konserwatorskich zabytkowego kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu, 

ponieważ szykowany jest tam dość duży remont i najpierw trzeba przeprowadzić badania 

konserwatorskie. Przeniesiono też środki wydatkowe na zwrot środków unijnych. Projekt pn. 

„Energia kompetencji-energia rozwoju”, który ciągnął się od 2018 r. został zakończony  

i niewykorzystane środki w wysokości powyżej 46 000,00 zł zostały zwrócone do budżetu 

Urzędu Marszałkowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie wypracowanych opinii do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał przybyłą na obrady XXXII Sesji 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu Panią Dorotę Łapiak.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXXII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 27 sierpnia 2021 roku 

str.9 

 

Uchwała Nr 238/XXXII/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na badania konserwatorskie 

zabytkowego Kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru 

zabytków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Parafia pw. Trójcy 

Przenajświętszej w Ciechanowcu złożyła wniosek o przyznanie dotacji na kwotę 30 000,00 zł 

dotyczący przeprowadzenia badań konserwatorskich, ponieważ Parafia chce przystąpić  

do renowacji tego kościoła, a zanim przystąpi to niezbędne jest przeprowadzenie tego typu 

badań. Taką uchwałę przyjął również Zarząd Województwa Podlaskiego oraz Rada Powiatu 

Wysokomazowieckiego. W związku z tym Ks. Proboszcz zwrócił się również o pomoc  

do gminy Ciechanowiec, ponieważ koszt przeprowadzenia takich badań oscyluje w granicach 

100 000,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie wypracowanych opinii do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na badania konserwatorskie zabytkowego 

Kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia w 2021 roku dotacji na badania konserwatorskie zabytkowego Kościoła pw. Trójcy 

Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru zabytków 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska 
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NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że chwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Głos zabrała Pani Dorota Łapiak, która podziękowała, za jednogłośne podjęcie uchwały. 

Dodała, że jest to inicjatywa Muzeum Rolnictwa im. ks. Krzysztofa Kluka w Ciechanowcu. 

Muzeum z tą prośbą przede wszystkim zwróciło się do ks. Proboszcza Parafii pw. Trójcy 

Przenajświętszej ale był to również pomysł, żeby zwrócić się do Marszałka Województwa, 

ponieważ Urząd Marszałkowski co roku ogłasza konkurs z zakresu ochrony zabytków. Pomysł 

rozpoczął się od tego, że pojawiła się propozycja renowacji i konserwacji, a także przeniesienia 

pomników, które znajdują się w okolicy kościoła. Na cmentarzu kościelnym znajduje się 

pomnik ks. Krzysztofa Kluka, który pierwotnie stał na Placu Księdza Kluka, czyli w miejscu 

gdzie w chwili obecnej stoi pomnik Świętego Floriana. W czasie II wojny światowej, podczas 

okupacji niemieckiej padła decyzja o tym, że albo ten pomnik zostanie przeniesiony na 

cmentarz kościelny albo zostanie wyburzony.  W związku z tym, z inicjatywy mieszkańców 

pomnik ten w jedną noc został przeniesiony na cmentarz kościelny i w taki sposób został 

ochroniony. Wspomniane prace dotyczą nie tylko samych badań ale również konserwacji  

i ewentualnego przeniesienia pomników, jak też przeprowadzenia badań i przygotowania 

dokumentacji konserwatorskiej kościoła, ponieważ historia kościoła jest długa, jednak w tej 

historii nigdy nie było opracowanej pełnej dokumentacji. Nie została wykonana inwentaryzacja 

mówiąca o tym kiedy i jak były przeprowadzane różne prace remontowe. Prace remontowe 

prowadzone jeszcze przez ks. Kiszko głównie przy renowacji ołtarza. Obecny stan kościoła 

wymaga podjęcia inicjatywy konserwacji i remontu. Mając taką dokumentację Parafia będzie 

mogła występować i poszukiwać środków finansowych na ewentualną realizację tej 

konserwacji.   

 

Uchwała Nr 239/XXXII/21 w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na badania 

konserwatorskie zabytkowego Kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu 

wpisanego do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 

roku zobowiązania w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru zdegradowanego  

i obszaru rewitalizacji oraz opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Ciechanowiec wraz z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że gmina Ciechanowiec 

przystępuje do opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Ciechanowiec wraz  

z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. Koszt tego programu 

wynosi 11 000,00 zł i  jest to niezbędny program do ubiegania się o środki na rewitalizację 

poszczególnych zdegradowanych terenów w gminie Ciechanowiec. Uchwała ta jest tylko  

i wyłącznie uchwałą intencyjną mającą na celu zabezpieczenie środków do opłaty firmy, która 

będzie ten program opracowywała. Płatność nastąpi w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie wypracowanych opinii do projektu uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku 

zobowiązania w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji oraz opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Ciechanowiec wraz 

z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. 

 

Głosowano w sprawie: 
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązania  

w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

oraz opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Ciechanowiec wraz  

z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 240/XXXII/21 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2022 roku zobowiązania w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji oraz opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Ciechanowiec wraz z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na 

środowisko stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 

roku zobowiązań w zakresie rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn. „Promowanie ochrony 

różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego  o omówienie projektu uchwały. 
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że projekt pn. „Promowanie 

ochrony różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia” oznacza u nas 

zagospodarowanie terenu. Jest to projekt, który gmina Ciechanowiec już realizuje, została 

podpisana umowa i odbył się przetarg. Firma na zasadzie zaprojektuj i wybuduj przygotowuje 

już dokumentację i część prac ziemnych w bieżącym roku zostanie rozpoczętych. Realizacja 

całego zadania nastąpi w 2022 roku.  Po realizacji zadania nastąpi 100 % płatność, dlatego też 

uchwała ta jest uchwałą niezbędną do realizacji, czyli opłacenia wszelkich zobowiązań jak też 

upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązań na wykonanie tego zadania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie wypracowanych opinii do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku 

zobowiązań w zakresie rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn. „Promowanie ochrony 

różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”. 

 

Głosowano w sprawie: 
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie 

rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn. „Promowanie ochrony różnorodności biologicznej  

i przyrodniczej południowego Podlasia”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 241/XXXII/21 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2022 roku zobowiązań w zakresie rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn. „Promowanie 
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ochrony różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia” stanowi 

załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

Ciechanowiec i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że tego typu uchwałę Rada Miejska 

w Ciechanowcu podjęła 21 listopada 2019 r. Uchwała ta obowiązywała do 30 czerwca 2021 r. 

W celu umożliwienia korzystania mieszkańcom gminy Ciechanowiec tego typu uchwały, czy 

ulg zapisanych w ich treści należy podjąć kolejną uchwałę. Uchwała ta była konsultowana przez 

Ministra Rolnictwa Rozwoju Wsi oraz przez Urząd Ochrony Konkurencji i Konsumentów. 

Uwag nie wniesiono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie wypracowanych opinii do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

Ciechanowiec i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Ciechanowiec i jej 

jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów 

uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 242/XXXII/21 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia 

w 2022 roku zobowiązań w zakresie rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn. „Promowanie 

ochrony różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia” stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformowała, że ustawa wspierająca rozwój 

mieszkalnictwa wprowadziła zmiany dotyczące dodatków mieszkaniowych polegające na tym, 

że Rada Gminy określa w drodze uchwały wzór wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzór deklaracji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie wypracowanych opinii do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji  

o dochodach gospodarstwa domowego. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 243/XXXII/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że proponowana uchwała pozwoli 

na nawiązanie stosunków partnerskich pomiędzy jednostkami samorządu Pińczowa  

i Ciechanowca zapoczątkowanymi w 1974 roku, kiedy to oba miasta w przyjacielskiej 

atmosferze rywalizowały ze sobą w Banku Miast. Rada Gminy może podjąć uchwałę w sprawie 

współpracy z inną gminą. Podjęcie współpracy z samorządami ma na celu stworzenie 

warunków do wymiany doświadczeń samorządów w dziedzinach należących do zadań 

własnych gminy. Nawiązanie kontaktów między mieszkańcami obu miast, w tym pomiędzy 

szkołami, organizacjami pozarządowymi i stowarzyszeniami. Podejmowanie wspólnych 

działań w dziedzinie kultury, sportu, turystyki, rekreacji oraz promocji gminy za granicą. 

Wstępna współpraca została zapoczątkowana wizytą w Pińczowie. Natomiast w dniu 

jutrzejszym Burmistrz Pińczowa przyjeżdża do Ciechanowca. Burmistrz poinformował,  

że jeżeli uchwała zostanie podjęta, to w dniu jutrzejszym zostanie podpisane porozumienie  

o współpracy z Burmistrzem Pińczowa.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie wypracowanych opinii do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXXII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 27 sierpnia 2021 roku 

str.16 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów. 

 

Głosowano w sprawie: 
nawiązania współpracy z Gminą Pińczów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 244/XXXII/21 w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynęła petycja, która 

została złożona przez mieszkańców ul. Wąskiej. Petycja została przekazana do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji celem jej rozpatrzenia. Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski 

poprosił Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska 

Komisji.  

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aga Koc, która odczytała 

treść petycji. Petycja stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał przybyłego na posiedzenie Komisji 

ks. Proboszcza Tadeusza Kryńskiego.  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc odczytała uzasadnienie  

do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 12  

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie wypracowanych opinii do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, 

Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Przemysław Dybowski 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

większością głosów.  

 

Uchwała Nr 245/XXXII/21 w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w wyniku dokonanej nowelizacji 

ustawy prawa budowlanego i ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków z terenu 

Gminy Ciechanowiec stał się niezgodny z wyżej wymienioną ustawą w jej aktualnym 

brzmieniu. W związku z powyższym dostosowano treść regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków do przepisów ustawy. W związku z tym, regulamin ten po przyjęciu 

przez Radę Miejską stanie się aktualnym dokumentem.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie wypracowanych opinii do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Joanna Czarnecka, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 246/XXXII/21 w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja o przebiegu 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynęła Uchwała Nr 

RIO.II-00320-11/2021 z dnia 11 sierpnia 2021 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza 

Miasta i Gminy Ciechanowiec informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 

2021 r. Przewodniczący dodał, że jest to pozytywna opinia. Opinia znajduje się w Biurze 

Obsługi Rady i można się z nią zapoznać. Opinia stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o przedstawienie informacji.  

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że wykonanie budżetu za I półrocze 2021 roku 

przedstawia się następująco. Dochody planowane w wysokości 51 176 000,00 zł wykonano na 

kwotę 24 400 000.00 zł, co stanowi ponad 47 %. Wydatki planowane w wysokości 

63 797 000,00 zł zrealizowano na kwotę 17 455 000,00 zł i stanowi to 27 %. Dochody są 

znacznie wyżej zrealizowane niż wydatki, na skutek czego została zrealizowana nadwyżka.  

W budżecie znajduje się planowany deficyt w wysokości ponad – 12 000 000,00 zł. Za okres 

sprawozdawczy nadwyżka wynosi prawie 7 000 000,00 zł. Przychody ustalone w kwocie 

13 701 000,00 zł wykonano na 7 201 000,00 zł i są to środki z ubiegłego roku (głównie są to 

dotacje z budżetu państwa, które wpłynęły na realizację zadań inwestycyjnych na drogach 

gminnych). 3 000 000,00 zł to środki covidowe, które pierwotnie przeznaczone zostały  

na kompleksowy remont dwóch szkół.  Jak do tej pory planowany kredyt w wysokości 

6 500 000,00 zł nie został zaciągnięty. Skarbnik Gminy wyraziła nadzieję, że nie będzie 

potrzeby zaciągania kredytu, przynajmniej w takiej wysokości. Do końca czerwca bieżącego 

roku zostały spłacone zobowiązania z lat ubiegłych, czyli spłacone zostały raty kredytów  

w wysokości 540 000,00 zł. Roczny plan spłaty kredytów wynosi 1 080 000,00 zł. Zadłużenie 

gminy na koniec okresu sprawozdawczego, czyli na dzień 30 czerwca 2021 roku wynosiło 

6 440 000,00 zł. Natomiast zobowiązania niewymagalne, czyli takie, których termin płatności 

przypada w lipcu i nie upłynął zgodnie z podpisanymi umowami, są to głównie pochodne  

od wynagrodzeń wszystkich jednostek, które są odprowadzane do ZUS-u lub Urzędu 

Skarbowego, w lipcu wynoszą 565 000,00 zł. Dochody bieżące na oświatę zrealizowano  

na kwotę 4 267 000,00 zł i jest to głównie subwencja oświatowa, dotacje oraz niewielkie 

dochody własne realizowane przez jednostki oświatowe. Natomiast wydatki wyniosły 

5 543 000,00 zł i w związku z tym do zadań oświatowych środki własne, które zostały 

zaangażowane w tym półroczu wynoszą 1 375 000,00 zł. Natomiast środki własne 

zaangażowane do zadań z zakresu pomocy społecznej dołożone zostały w wysokości 

232 000,00 zł. Dochody majątkowe ustalone na kwotę 12 054 000,00 zł w pierwszym półroczu 

zrealizowano na kwotę 3 435 000,00 zł i są to głównie środki z budżetu państwa. 2 057 000,00 

zł wpłynęło z rządowego funduszu rozwoju dróg na dofinansowanie drogowych zadań 

inwestycyjnych. W tym miejscu należy również dodać, że na rachunkach bankowych budżetu 

gminy są środki, które wpłynęły w grudniu 2020 roku i jest to 50 % środków na zadania, które 

są realizowane w bieżącym roku w wysokości 2 177 000,00 zł. 5 819,00 zł gmina 

Ciechanowiec uzyskała z wpływu z przekształcenia prawa użytkowania wieczystego. Ponad 

525 000,00 zł gmina Ciechanowiec uzyskała z wpływów ze sprzedaży mienia, ponieważ 

zostały sprzedane dwie działki, które znajdują się przy ul. Wojska Polskiego. Gmina 

Ciechanowiec otrzymała ostateczne rozliczenie zadań realizowanych w roku ubiegłym takich 

jak: modernizacja pomieszczeń w budynku Przedszkola – przyszło ostateczne rozliczenie 

1 837,00 zł; 84 338,00 zł to środki z PFRON-u na zakup samochodu do dowożenia uczniów 

niepełnosprawnych do szkół. W ubiegłym roku 52 500,00 zł gmina Ciechanowiec otrzymała  

z FRON-u na przystosowanie budynku w Radziszewie Starym na potrzeby Środowiskowego 

Domu Samopomocy. 600 000,00 zł wpłynęło już na rachunek bankowy z budżetu 

Województwa Podlaskiego, jako pomoc finansowa przy rozbudowie oświetlenia ulicznego. 

Rozliczenie wykonania elewacji na budynku dawnej Synagogi wynosi 7 884 000,00 zł. 

Pozostałe środki wpłyną po zakończeniu i rozliczeniu finansowym zadań. Jeżeli chodzi  

o pozostałe dochody majątkowe to zostały podpisane takie umowy jak: przebudowa drogi 

gminnej na odcinku Koce-Schaby – Łempice – Kobusy – środki z budżetu Województwa 

Podlaskiego w wysokości 165 000,00 zł; przebudowa Targowiska Miejskiego – środki unijne 

w wysokości - 184 000,00 zł; 150 000,00 zł z PFRON-u na montaż windy w Szkole 

Podstawowej w Ciechanowcu przy ul. 11 Listopada; 200 000,00 zł z Rządowego Programu 

„Senior +” na utworzenie Klubu Seniora we wsi Wojtkowice Stare; 162 000,00 zł środki unijne 
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i 954 000,00 zł środków rządowych na utworzenie Żłobka Miejskiego w Gminie Ciechanowiec, 

300 000,00 zł to środki unijne na rozbudowę oświetlenia ulicznego. Natomiast jeżeli chodzi o 

wydatki majątkowe to są one planowane w  kwocie ponad 25 000 000,00 zł i wykonane zostały 

na kwotę 781 000,00 zł, ponieważ w tym momencie wszystkie zadania są w realizacji. Skarbnik 

dodała, że została wykonana dokumentacja na ul. Spółdzielczą, na rozbudowę ul. Armii 

Krajowej, na odwodnienie drogi Koce-Schaby, na zakup gruntów pod inwestycje wydatkowane 

zostało 15 800,00 zł. Najwięcej środków wykorzystane zostało na realizację projektu w ramach 

door-to-door – usługi indywidualnego transportu, ponieważ w chwili obecnej został już 

zakupiony samochód typu bus. Realizowany jest projekt pn. „Przystosowanie i likwidacja 

barier architektonicznych w budynku przy ul. Mickiewicza”. Został zakupiony samochód 

osobowy na potrzeby Urzędu Miejskiego za 159 000,00 zł. Wydatkowane zostały środki na 

dokumentację na wszystkie pozostałe inwestycje. Została zakupiona koparka dla PRK FARE 

za kwotę 121 770,00 zł. Został również zakupiony wóz asenizacyjny. Pozostałe zadania 

inwestycyjne będą realizowane w drugim półroczu. Jeżeli chodzi o planowane w budżecie 

dotacje majątkowe  to planuje się przekazanie dotacji dla powiatu wysokomazowieckiego, 

która będzie stanowić pomoc finansową na dofinansowanie dróg powiatowych, 6 000,00 zł na 

dofinansowanie zakupu samochodu oznakowanego dla Komendy Powiatowej Policji  

w Wysokiem Mazowieckiem, przekazana została dotacja dla Fundacji Orzeł, która jest 

partnerem przy realizacji projektu utworzenia Żłobka. Planowana dotacja na wsparcie remontu 

zabytkowych drzwi cerkwi prawosławnej nie została jeszcze przekazana, ponieważ gmina 

Ciechanowiec czeka na skompletowanie dokumentów, które ks. Proboszcz tamtej parafii 

niebawem dostarczy. Plan wydatków na remonty wynosi 512 000,00 zł i w pierwszym półroczu 

został zrealizowany na 161 000,00 zł – są to głównie remonty przy Szkole Podstawowej. Jeżeli 

chodzi o fundusz sołecki to plan wynosi 393 000,00 zł, w pierwszym półroczu zrealizowane 

zostało tylko na 855,00 zł i jest to realizacja przez sołectwo Kobusy drobnego remontu drogi, 

ponieważ prawie cała część funduszu została przeznaczona na zakup wozu asenizacyjnego dla 

podległego zakładu samorządowego. Wóz został zakupiony i opłacony, wobec czego na ten 

moment wykonanie jest dużo wyższe.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ponownie powitał przybyłego na XXXII Sesję Rady Miejskiej 

Wojewodę Podlaskiego Pana Bohdana Paszkowskiego oraz Radnego Sejmiku Województwa 

Podlaskiego Pana Jerzego Leszczyńskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedłożonej 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku stanowi załącznik 

nr 16 do protokołu.  

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja dotycząca 

przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego i sytuacji 

finansowej szkół podstawowych oraz przedszkola. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że  wszystkie obiekty oświatowe, 

które znajdują się na terenie miasta i gminy są przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Budynek Przedszkola został wyremontowany, co jest zasługą Wojewody Podlaskiego, 

ponieważ zaakceptował pozytywnie wniosek o dofinansowanie remontu tego obiektu w roku 
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ubiegłym. W budynku tym będą przebywały cztery grupy dzieci, dwie grupy niestety będą 

musiały przebywać w budynku Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika przy ul. 11 

Listopada. W budynku Szkoły Podstawowej oprócz wspomnianych dwóch grup przedszkola 

na parterze funkcjonował będzie Żłobek Miejski, do którego wpłynęło 49 podań, natomiast są 

tylko 32 miejsca. Burmistrz dodał, że warunki lokalowe pozwalają na otwarcie trzeciej grupy. 

Otwarcie Żłobka opóźni się o miesiąc, ponieważ wykonawca nie zdąży ukończyć prac  

w terminie do 1 września. W budynku Szkoły Podstawowej na pierwszym piętrze będzie 

uczęszczało 7 oddziałów klas I-III, natomiast na drugim piętrze znajduje się internat ZSOiZ  

w Ciechanowcu (100 uczniów). Burmistrz odniósł się również do budynku znajdującego się 

przy ul. Sosnowej i poinformował, że jest on zagospodarowany przez klasy IV-VIII. Dodał, że 

do Szkoły Podstawowej w Łempicach w bieżącym roku będzie uczęszczało 91 dzieci. Budynek 

niestety wymaga kompleksowego remontu. Dodał, że może jeszcze w roku bieżący uda się 

wyłożyć kostką parking znajdujący się przy Szkole Podstawowej w Łempicach. Burmistrz 

wyraził nadzieję, że rok szkolny rozpocznie się we wszystkich jednostkach bez problemy, 

ponieważ Dyrektorzy szkół stanęli na wysokości zadania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedłożonej 

informacji.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego i sytuacji finansowej szkół podstawowych oraz przedszkola stanowi załącznik nr 

17 do protokołu.  

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w związku z tym, że nie 

było żadnych zapytań i interpelacji przejdzie do kolejnego punktu.  

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

 

1. Pismo z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego  - informacja o złożonych 

oświadczeniach majątkowych. Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski 

odczytał treść pisma. Pismo stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

2. Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Podlaskiego stwierdzające nieważność uchwały 

Nr 232/XXX/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 18 czerwca 2021 r w sprawie 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego. Przewodniczący Rady Miejskiej Marek 

Karolewski odczytał treść pisma. Pismo stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

3. Skarga Prokuratora Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem na Uchwałę Nr 

121/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że skarga została 
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przesłana do Sądu Administracyjnego w Białymstoku. Skarga stanowi załącznik nr 20 

do protokołu. 

4. Do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęło również pismo Podlaskiej Izby Rolniczej. 

Pismo stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

5. Wpłynęło również pismo mieszkańców ul. Wąskiej. Pismo stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych lub z osób 

obecnych na sali chce zabrać głos. 

 

Głos zabrał Sołtys wsi Nowodwory Bogusław Jankowski, który w swojej wypowiedzi 

poinformował, że zauważył politykę we współpracy powiatu z Burmistrzem. Powiedział, że we 

wsi Nowodwory nie ma dróg powiatowych i w związku z tym nie wykonuje się tam żadnych 

inwestycji. Sołtys zwrócił się do Wojewody Podlaskiego Pana Bohdana Paszkowskiego  

z prośbą o wyremontowanie drogi na tzw. ‘Ciasne’. Dodał, że jest to droga przy której 

mieszkają rodziny z małymi dziećmi. W związku z tym, że rodzice samodzielnie dowożą dzieci 

do szkoły droga powinna być w dobrym stanie. Sołtys odniósł się również do planowanej  

w przeszłości inwestycji dotyczącej remontu drogi, która biegnie przez las. Dodał, że dobrze, 

że inwestycja ta została wycofana i zwrócił się z prośbą do Wojewody Podlaskiego Pana 

Bohdana Paszkowskiego, żeby w przyszłości nie podejmować nieefektywnych prób 

wydawania pieniędzy na niepotrzebne drogi. Sołtys podziękował za to, że droga nie została 

wykonana, ponieważ w związku z jej remontem nastąpiłaby konieczność wycięcia dużej ilości 

drzew. W swojej wypowiedzi Sołtys poinformował również , że remont drogi na tzw. ‘Ciasne’ 

uchroni Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego przed nieprzyjemnościami ze strony 

osób zamieszkujących w tej miejscowości. Poinformował również, że były już kiedyś zrobione 

plany na oświetlenie drogi na odcinku drogi Ciechanowiec-Czyżew.  

 

W odpowiedzi Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawa 

dotycząca oświetlenia wyjaśniana była już kilka razy.  

Sołtys dodał, że zazdrości innym miejscowościom, w których realizowane są różne zadania,  

a Nowodwory są w dalszym ciągu niedoinwestowane.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że sprostuje 

wypowiedź Sołtysa. Burmistrz poinformował, że nie został złożony do Wojewody Podlaskiego 

Pana Bohdana Paszkowskiego wniosek na wykonanie wspomnianej drogi. Był to tylko projekt 

przygotowany do złożenia. W wyniku zmiany wniosek na tą drogę nie został złożony.  

W zamian został złożony wniosek na remont drogi we wsi Radziszewo i w związku z tym 

Radziszewo otrzymało dofinansowanie. Były to środki z Funduszu Ochrony Gruntów. 

Burmistrz poinformował również, że żadne pieniądze na wykonanie drogi we wsi Nowodwory 

nie były wcześniej przyznane (był to tylko plan, który nie został wdrożony). Burmistrz 

poinformował, że w gminie Ciechanowiec jest wiele dróg, które wymagają remontu,  

a Wojewoda doskonale zdaje sobie z tego sprawę. W pierwszym roku weszło dwanaście 

wniosków i wnioski te w chwili obecnej są realizowane. Burmistrz dodał, że obecnie złożonych  

zostało 18 wniosków, w tym droga na tzw. ‘Ciasne’. Poinformował, że jednak nikt nie może 

zagwarantować, że droga ta wejdzie do realizacji, ponieważ wszystkich wniosków jest bardzo 

dużo. Burmistrz dodał, że dzięki Rządowemu Programowi Dróg można nadrabiać braki, jednak 

w ciągu pięciu lat wszystkich zaległości nie uda się wykonać. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać jeszcze głos. 
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Głos zabrał Sołtys wsi Koce-Piskuły Wiesław Barszczewski, który w swojej wypowiedzi 

poinformował, że jest zawiedziony tym, że w jego miejscowości nic się nie dzieje. 

Poinformował, że jak za poprzedniej kadencji obecny Burmistrz Ciechanowca był 

Przewodniczącym Rady Miejskiej to chwalił Sołtysa, że jest aktywny i się stara, natomiast  

w chwili obecnej każde złożone przez Sołtysa podanie zostaje uznane za nieuzasadnione. 

Sołectwo Koce-Piskuły przekazało swój fundusz sołecki na zakup samochodu dla PRK FARE 

i w zamian za to we wsi miało zostać skończone odwodnienie, jednak do tej pory nic się nie 

dzieje. Dodał, że w związku z tym ciężko jest mu przychodzić na sesje i słuchać informacji 

dotyczących realizacji różnych inwestycji w innych miejscowościach.  

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że wieś Koce-

Piskuły ma najlepsze położenie, ponieważ leży przy drodze wojewódzkiej, na drodze we wsi 

położony jest asfalt. Asfaltowy jest również bezpośredni wyjazd z całej wsi do drogi 

wojewódzkiej. Burmistrz dodał, że należy spojrzeć globalnie na całą gminę. Poinformował, że 

wie, iż chodzi o kolejny łącznik asfaltowy do drogi wojewódzkiej. Jednak będzie to już drugi 

łącznik do tej samej drogi z tej samej miejscowości. Burmistrz powiedział, że bardzo chciałby 

zrealizować tą inwestycję, jednak w chwili obecnej należy się skupić na ważniejszych 

potrzebach. Odnośnie odwodnienia Burmistrz poinformował, że jeszcze powróci do tematu. 

Dodał, żeby Sołtys złożył do 15 września wniosek i jeżeli Radni przyjmą ten wniosek  

do realizacji w budżecie na 2022 rok to inwestycja zostanie zrealizowana. Burmistrz pamięta 

wszystkie działania Sołtysa i powiedział, żeby dalej się nie zniechęcał i nie zazdrościł innym, 

lecz spojrzał na tą sprawę obiektywnie. Na koniec swojej wypowiedzi Burmistrz poinformował, 

że są jeszcze wioski, w których nie ma oświetlenia, a w całej gminie nie ma wodociągów.  

 

Sołtys wsi Koce-Piskuły poinformował, że płynąca woda zniszczy asfalt. 

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki udrożnienie rowów nie jest wielką 

inwestycja i da się ją wykonać.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać 

głos.  

 

Głos zabrał ks. Proboszcz Parafii Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu, który podziękował 

Radnym Rady Miejskiej za pozytywne rozpatrzenie prośby Parafii oraz Pani Dorocie Łapiak 

za zrozumiałe jej przedstawienie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił o zabranie głosu Radnego Sejmiku 

Województwa Podlaskiego Jerzego Leszczyńskiego.  

 

Głos zabrał Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który 

poinformował, że nie udało się wykonać chodnika we wsi Bujenka, ponieważ nie udało się 

znaleźć wykonawcy. Radny poinformował, że będzie starał się złożyć do budżetu województwa 

wniosek i dodał, że ma nadzieję, iż zadanie to zostanie zrealizowane. Jest bardzo dużo dróg 

wojewódzkich, które przechodzą przez Ciechanowiec. Radny dodał, że ma nadzieję,  

że w najbliższym czasie wszystkie te drogi zostaną wyremontowane.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.  

 

Głos zabrała Kierownik Referatu Organizacyjnego Pani Magdalena Kondraciuk, która 

poprosiła wszystkich o powstanie i odczytała postanowienie Prezydenta Rzeczypospolitej 

Polskiej z dnia 18 czerwca 2021 roku, na podstawie którego za wzorowe i wyjątkowo sumienne 

wykonywanie obowiązków wynikających z pracy zawodowej odznaczeni zostają na wniosek 
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Wojewody Podlaskiego medalem złotym za długoletnią służbę Koc Jadwiga, medalem 

srebrnym za długoletnią służbę Anna Czapkowska. Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła 

wymienione osoby o wystąpienie do aktu dekoracji w kolejności ustanowionej  

w postanowieniu tj. Pani Jadwiga Koc i Pani Anna Czapkowska oraz Wojewodę Podlaskiego 

Pana Bohdana Paszkowskiego do dokonania aktu dekoracji.  

 

Wystąpienie do dokonania aktu dekoracji. 

 

Następnie Pani Magdalena Kondraciuk odczytała kolejne postanowienie Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 2 czerwca 2021 roku o nadaniu odznaczeń na wniosek 

Wojewody Podlaskiego srebrnym krzyżem zasługi odznaczony zostaje Eugeniusz Święcki. 

Pani Magdalena Kondraciuk poprosiła Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego  

o wystąpienia. 

 

Wystąpienie do dokonania aktu dekoracji. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że jest bardzo 

zaskoczony wyróżnieniem. Burmistrz zwracając się do Wojewody Podlaskiego Bohdana 

Paszkowskiego w imieniu odznaczonych jak i swoim bardzo podziękował za wniosek złożony 

do Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, który został zaakceptowany. Burmistrz dodał, że nie 

wie czy zasłużył na to odznaczenie i dodał, że najbardziej miarodajną oceną w jego pracy jest 

zawsze absolutorium, które zostało mu już przyznane w bieżącym roku. Na koniec swojej 

wypowiedzi Burmistrz ponownie podziękował zarówno w imieniu własnych oraz w imieniu 

Pani Skarbnik Jadwigi Koc i Pani Sekretarz Anny Czapkowskiej.  

 

Następnie głos zabrał Wojewoda Podlaski Bohdan Paszkowski, który poinformował, że cieszy 

się z tego, że w dniu dzisiejszym może uczestniczyć w XXXII Sesji Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu wręczając odznaczenia. Dodał, że tak było, iż formalnie to na jego wniosek 

Panie zostały odznaczone, natomiast inspiracja w tym zakresie pochodziła od Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. Wojewoda poinformował, że bardzo się cieszy,  

iż cała ta procedura zakończyła się sukcesem.  Natomiast jeżeli chodzi o odznaczenie 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego to cała ta procedura miała trochę inny 

przebieg. Wojewoda poinformował, że do wszczęcia tej procedury zainspirował go Starosta 

Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński w takich okolicznościach, że w okolicach Święta 

Samorządowego, które jest obchodzone w połowie roku były zbierane w ramach organizacji 

samorządowych kandydatury do odznaczeń i wśród kilku osób został wskazany Pan Eugeniusz 

Święcki Burmistrz Ciechanowca, który w samorządzie funkcjonuje już od pewnego czasu, 

ponieważ był Radnym, Przewodniczącym Rady Miejskiej oraz wieloletnim Dyrektorem ZSOiZ 

w Ciechanowcu. W związku z tym jest to jak najbardziej zasłużone odznaczenie. Wojewoda 

dodał, iż cieszy się, że może razem z Burmistrzem Ciechanowca współpracować, ponieważ  

wykazuje on szczególną aktywność w sprawie modernizacji, przebudowy czy też budowy dróg. 

Dodał, że cieszy się, że w kwestiach tych może pomoc, gdyż w odniesieniu do dróg gminnych 

i powiatowych są pieniądze z Rządowego Funduszu Dróg Lokalnych. Wojewoda 

poinformował, że są to niebagatelne pieniądze, jeżeli porówna się lata wcześniejsze. W chwili 

obecnej są to pieniądze dofinansowania w kwocie 200.000,00 – 300.000,00 zł. Trzeba jednak 

pamiętać, że pieniądze te są adresowane na współfinansowanie co najmniej 50 % działalności 

inwestycyjnej w zakresie drogowym gmin i powiatów. Wojewoda dodał, że cieszy się tym,  

że na terenie powiatu ale również gmin skupionych w powiecie wysokomazowieckim od 

momentu, kiedy pojawił się fundusz buduje się dużo więcej w zakresie dróg lokalnych.  

W latach 2019-2021 udało się zrealizować lub zakontraktować 89 000 000,00 zł na drogi 

powiatowe. Gminy z powiatu wysokomazowieckiego uzyskały dofinansowanie w wysokości 

90 000 000,00 zł. Wojewoda dodał, że na chwilę obecną nie może obiecać Sołtysowi, że droga 
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na tzw. ‘Ciasne’ będzie miała swoje odzwierciedlenie na liście, która będzie tworzona. 

Wojewoda poinformował, że trwa nabór w ramach nowego funduszu. Dodał, że jest w trakcie 

kontraktowania inwestycji na rok 2022. Wnioski były składane do 25 sierpnia, jednak nie 

wiadomo ile z nich uda się zrealizować. Wojewoda poinformował, że cieszy się,  

iż w chwili obecnej działalność inwestycyjna ma bardzo szerokie możliwości wsparcia. 

Wojewoda powiedział, że istnieje wiele źródeł dofinansowań różnego rodzaju inwestycji, 

należy jednak pamiętać, że to samorząd jest inspirowany do tego, żeby te inwestycje 

przygotowywać, a następnie realizować. Na koniec swojej wypowiedzi Wojewoda Podlaski 

Bohdan Paszkowski powiedział, że cieszy się, że mógł być obecny na sesji i życzył wszystkim 

powodzenia w realizacji swoich funkcji, wiele zdrowia, pomyślności, a także powodzenia.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który podziękował za ciepłe słowa 

oraz za wsparcie. Dodał, że liczy na dalsze wsparcie, ponieważ bez wsparcia województwa 

gmina Ciechanowiec nie jest w stanie wykonać wszystkich inwestycji, ponieważ jest bardzo 

biedna.  Na koniec swojej wypowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki zaprosił 

wszystkich na otwarcie dwóch inwestycji takich jak odcinek drogi w miejscowości 

Ciechanowczyk oraz odcinka ul. Kuczyńskiej.  

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XXXII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Karolewski

 


